



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處  
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department  
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

## 商標擁有人提出更正註冊紀錄冊中的錯誤或遺漏的申請


商標註冊處處長收到根據《商標條例》(第 559 章)第 57 條提出更正下列註冊商標的錯誤或遺漏的申請。

根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 49(3)及 16 條，任何人擬就有關申請提出反對，須在本公告公布的日期起計三個月內，採用表格第 T6 號提交反對通知。(例如，若果公布日期為 2003 年 4 月 4 日，則該三個月的最後一日為 2003 年 7 月 3 日。)反對通知須載有反對理由的陳述。反對人須在提交反對通知的同時，將該通知的副本送交有關註冊商標擁有人。

### APPLICATION FOR RECTIFICATION OF ERROR OR OMISSION IN THE REGISTER BY OWNER

The Registrar of Trade Marks has received an application filed under section 57 of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559) for rectification of error or omission in respect of the following registered trade mark(s).

Under rule 49(3) and rule 16 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), any person who wishes to oppose the application shall, within the 3-month period beginning on the date of this publication, file a notice of opposition on Form T6. (For example, if the publication date is 4 April 2003, the last day of the 3-month period is 3 July 2003.) The notice of opposition shall include a statement of the grounds of opposition. The opponent shall, at the same time as he files the notice of opposition, send a copy of it to the owner of the registered trade mark in question.

[111]	<b>註冊編號:</b> Trade Mark No.:	199707566
[540]	<b>商標:</b> Mark:	
[571]	<b>商標描述:</b> Mark Description:	N/A
[730]	<b>擁有人姓名/名稱、 地址:</b> Owner's Name, Address:	TISHMAN SPEYER PROPERTIES 520 MADISON AVENUE, NEW YORK CITY, NEW YORK 10022, U.S.A.
[740/ 750]	<b>擁有人的送達地址: Owner's Address for Service:</b>	RUBY YEUNG & CO. UNIT 701, 7TH FLOOR, WING ON HOUSE, 71 DES VOEUX ROAD, CENTRAL,

HONG KONG.

[511] 類別編號：  
Class No.:

37

<p><b>擬更正的錯誤／遺漏：</b> Proposed Rectification of Error/Omission:</p>	<p>In pursuance of an application filed on 02 March, 2007 under section 57 of the Trade Marks Ordinance, the Registrar proposes to allow the rectification of an error in the register by amending the name of the registered owner from "TISHMAN SPEYER PROPERTIES" to "Tishman Speyer Properties, L.P.".</p>
--	--

[111] 註冊編號：  
Trade Mark No.:

199707567

[540] 商標：  
Mark:



[571] 商標描述：  
Mark Description:

N/A

[730] 擁有人姓名／名稱、  
地址：

TISHMAN SPEYER PROPERTIES  
520 MADISON AVENUE, NEW YORK CITY, NEW YORK 10022,  
U.S.A.

[740/  
750] 擁有人的送達地址：Owner's  
Address for Service:

RUBY YEUNG & CO.  
UNIT 701, 7TH FLOOR, WING ON HOUSE,  
71 DES VOEUX ROAD, CENTRAL,  
HONG KONG.

[511] 類別編號：  
Class No.:

36

<p><b>擬更正的錯誤／遺漏：</b> Proposed Rectification of Error/Omission:</p>	<p>In pursuance of an application filed on 02 March, 2007 under section 57 of the Trade Marks Ordinance, the Registrar proposes to allow the rectification of an error in the register by amending the name of the registered owner from "TISHMAN SPEYER PROPERTIES" to "Tishman Speyer Properties, L.P.".</p>
--	--

[111] 註冊編號：  
Trade Mark No.:

300280331

[540] 商標：  
Mark:

# AsiaInspection

[571] 商標描述：  
Mark Description:

N/A

[730] 擁有人姓名／名稱、  
地址：

ASIAINSPECTION LIMITED COMPANY  
ROOM 510-511, 5/F., NAN FUNG TOWER, 173 DES VOEUX  
ROAD CENTRAL, HONG KONG.

[740/  
750] 擁有人的送達地址：Owner's  
Address for Service:

LLOYD WISE & CO.  
1601 HUTCHISON HOUSE,

10 HARCOURT ROAD, CENTRAL,  
HONG KONG.

[511] 類別編號: 16, 35, 38, 41, 42  
Class No.:

擬更正的錯誤/遺漏: Proposed Rectification of Error/Omission:	In pursuance of an application filed on 09 February, 2007 under section 57 of the Trade Marks Ordinance, the Registrar proposes to allow the rectification of an error in the register by amending the name of the registered owner from "ASIAINSPECTION LIMITED COMPANY" to "AsiaInspection Limited".
--	--

[111] 註冊編號: 300280340  
Trade Mark No.:

[540] 商標: **YOUR EYES IN THE FACTORY!**  
Mark:

[571] 商標描述: N/A  
Mark Description:

[730] 擁有人姓名/名稱、  
地址: ASIAINSPECTION LIMITED COMPANY  
ROOM 510-511, 5/F., NAN FUNG TOWER, 173 DES VOEUX  
ROAD CENTRAL, HONG KONG.

[740/ 擁有人送達地址: Owner's  
750] Address for Service: LLOYD WISE & CO.

1601 HUTCHISON HOUSE,  
10 HARCOURT ROAD, CENTRAL,  
HONG KONG.

[511] 類別編號: 16, 35, 38, 41, 42  
Class No.:

擬更正的錯誤/遺漏: Proposed Rectification of Error/Omission:	In pursuance of an application filed on 09 February, 2007 under section 57 of the Trade Marks Ordinance, the Registrar proposes to allow the rectification of an error in the register by amending the name of the registered owner from "ASIAINSPECTION LIMITED COMPANY" to "AsiaInspection Limited".
--	--

[111] 註冊編號: 300402029  
Trade Mark No.:

[540] 商標:   
Mark:

[571] 商標描述: N/A  
Mark Description:

[730] 擁有人姓名/名稱、 康子健

**地址:** 中國 北京市豐台區雲崗南區東里 22 號院 2 樓 3 單元 4 號  
**Owner's Name, Address:**  
[740/**擁有人的送達地址: Owner's** 廣東華鼎商標代理有限公司 余海懿  
750] **Address for Service:** 香港  
屯門建生邨  
康生樓 507  
[511] **類別編號:** 9  
**Class No.:**

<b>擬更正的錯誤/遺漏:</b> <b>Proposed Rectification of Error/Omission:</b>	商標註冊處處長擬接納根據商標條例第 57 條於 2007 年 3 月 2 日提出的更正申請，把註冊擁有人姓名/名稱由 "康子健" 更正為 "康子建"。
---	---